
 

Referat frå styremøte i Valldal idrettslag  

Tid:  Torsdag 1.desember 2016 

Stad: Klubbhuset 

 

Desse møtte:  Torkjell Døving (gjekk kl. 21.30), Anders Rem, Trond Håvoll, Jan Ole Fuglem, Einar Hoel, 

Ida Kristoffersen Rem, Magne Eivind Glomnes, Liv Marit Indreeide, Monica Henden 

 

Sak 39/16  Informasjon frå gruppene 

Trimgruppa: Skal ha møte måndag, trekke trimpostane. Planlegge ribbemarsjen. 

Friidrett: Ligg i dvale. 

Fotballgruppa: Planlagt juleturnering 5. juledag. Dele inn i to grupper - 1.-7.kl. og frå 8.kl og oppover. 

Kjem i Storfjordnytt straks. Planlagt 2 futsalturneringar, 11. februar  og 11. mars. 

Norddal kommune er nominert til Årets fotballkommune. Vann prisen i 2012.  

Skigruppa: Like før sesongen startar. Snøsamling på Dombås. Godt med oppmøte på treningane. Alt 

i rute. Arbeidet med programbladet har starta. 

Styret: Arbeidet med omlegging av lysløypa er godt i gang. Utviding sving opp brinken, mur har 

kome opp. Gjerde er planlagt opp i løpet av laurdagen. 

 Tilbodet om Open hall har kome i gang. For ungdom frå vidaregåande og oppover. Godt 

oppmøte, oppretta ei eiga facebookgruppe, varierte aktivitetar,  

 Ønske om treningstider, herretrening, formell henvendelse må rettast. 

 

Sak 40/16 Møteplan 2017 

 Møteplan for første halvdel 2017: 

 Styremøte torsdag 2. februar 

 Gruppeårsmøter 27. februar – 3. mars  

Trimgruppe måndag 27. februar 



Friidrett tysdag 28. februar 

Skigruppa onsdag 1. mars 

Fotballgruppa torsdag 2. mars 

  Styremøte måndag 9. mars 

 Årsmøte Valldal IL 15. mars 

 Styremøte torsdag 31. mars 

 Styremøte torsdag 4. mai 

 Styremøte torsdag 15. juni 

 

Sak 41/16 Valnemnda 

 Arbeide med å finne eit tredje medlem til valnemnda har ikkje ført fram. Både Hegelin 

Waldal og Linda Myren takka nei til å stille i valnemnda. 

 Nytt forslag:  Viktor Valdal, Ida Marie tek kontakt med han 

   Harald Vestre, Torkjell spør 

   Kåre Erstad, Einar spør 

 

Sak 42/16 Status medlemmar 

 Per no er om lag 200 medlemmar registrert i Min idrett, medlemsregistreringa går tregt, 

er sendt ut skriv til ein del, liten respons. Forslag om å ha stand på marknad, skikafè, 

fotballturnering…  Informere/hjelpe til med registreringa. 

 

Sak 43/16 Sommararrangement 

 Seinare år har det vore organisert med komitear for 

- program 

- sport 

- mat/servering 

- stemneområde/ «logistikk» 

- økonomi 

- arbeidslisteansvarleg 



- leiar/koordinator 

Neste styremøte 2. februar skal vi ha med namn/forslag til personar i dei ulike 

komitèane. 

Marknad 9. april i Kultursalen Martin Linge-huset. Komitè må på plass til neste 

styremøte. 

 

Møtet slutt kl. 22.10 

 

Liv Marit Indreeide 

-referent 

  

 

  

  

 

 


